
 

 

Številka: 03214-2/2015-6 

Datum:   9. 6. 2015  

 

Z A P I S N I K 

 

 

4. seje ODBORA ZA PREDŠOLSKO VZGOJO IN IZOBRAŽEVANJE (v nadaljevanju: odbor),  

ki je bila dne, 9. 6. 2015 ob 14.00 uri v Banketni dvorani Mestne hiše, Mestni trg 1, Ljubljana.  

 

Navzoči člani 

odbora:            

Francka Trobec, predsednica, Bruna Antauer, Marko Koprivc, Emilija Mitrović, Verica 

Šenica Pavletič, Eva Strmljan Kreslin, Nada Verbič  

 

Ostali navzoči: 

 

 

Marija Fabčič, vodja OPVI, dr. Uroš Grilc, vodja Urada za mladino 

 

Opravičeno 

odsotna: 

 

Veronika Bartolj 

 

 

Sejo je vodila predsednica odbora. S sklicem seje je bil predlagan naslednji DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 3. seje odbora 

2. Predlog Sklepa o soglasju k spremembam in dopolnitvam Statuta Javnega zavoda Mladi 

zmaji  

3. Predlog Sklepa o dopolnitvah Sklepa o ustanovitvi Javnega zavoda Cene Štupar – Center za 

izobraževanje Ljubljana 

4. Predlog Sklepa o manjši notranji igralni  površini v javnih vrtcih Mestne občine Ljubljana za 

šolski leti 2015/2016 in 2016/2017 

5. Razno 

 

Predsednica je predlagala razširitev dnevnega reda z novo 5. točko z naslovom: Poročilo o 

monitoringu stanja tal na otroških igriščih vrtcev v MOL.  

 

Soglasno je bil potrjen naslednji DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 3. seje odbora 

2. Predlog Sklepa o soglasju k spremembam in dopolnitvam Statuta Javnega zavoda 

Mladi zmaji  

3. Predlog Sklepa o dopolnitvah Sklepa o ustanovitvi Javnega zavoda Cene Štupar – 

Center za izobraževanje Ljubljana 

4. Predlog Sklepa o manjši notranji igralni  površini v javnih vrtcih Mestne občine 

Ljubljana za šolski leti 2015/2016 in 2016/2017 

5. Poročilo o monitoringu stanja tal na otroških igriščih vrtcev v MOL  

6. Razno 

 

1.  

Potrditev zapisnika 3. seje odbora 

 

Na zapisnik 3. seje odbora z dne 10. 3. 2015 ni bilo danih pripomb, zato se v predlagani vsebini 

potrdi.  

SKLEP: Zapisnik 3. seje Odbora za predšolsko vzgojo in izobraževanje z dne 10. 3. 2015 se v 

predlagani vsebini potrdi. 

 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi za, 0 proti od 6 navzočih.   

http://intra/VodstvoInOddelki/MOL-MU-KZ/OSZRM/Dnevni%20red/00g0u4u2.pdf
http://intra/VodstvoInOddelki/MOL-MU-KZ/OSZRM/Dnevni%20red/00g0u4u2.pdf
http://intra/VodstvoInOddelki/MOL-MU-KZ/OSZRM/Dnevni%20red/00g0u4u2.pdf
http://intra/VodstvoInOddelki/MOL-MU-KZ/OSZRM/Dnevni%20red/00g0u4u2.pdf


 

 

2. 

Predlog Sklepa o soglasju k spremembam in dopolnitvam Statuta Javnega zavoda Mladi zmaji  

 

Spremembe in dopolnitve statuta zavoda je predstavil dr. Uroš Grilc. Statut se usklajuje z 

ustanovitvenim aktom.  Pri točki  ni bilo razprave. 

 

Sprejet je bil naslednji  SKLEP: 

Odbor za predšolsko vzgojo in izobraževanje podpira predlog Sklepa o soglasju k 

spremembam in dopolnitvam Statuta Javnega zavoda Mladi zmaji in ga predlaga Mestnemu 

svetu Mestne občine Ljubljana v sprejem.  

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi za, 0 proti od 7 navzočih.   

 

3. 

Predlog Sklepa o dopolnitvah Sklepa o ustanovitvi Javnega zavoda Cene Štupar – 

 Center za izobraževanje Ljubljana 

 

Točko je predstavila Marija Fabčič. Pojasnila je, da se obstoječi akt dopolnjuje zaradi širitve 

dejavnosti na področje izvajanja programov socialne vključenosti, za katere bo zavod kandidiral 

preko razpisov EU in MDDSZ – projekt regijsko medgeneracijsko središče. Pri točki ni bilo razprave.  

 

Sprejet je bil naslednji  SKLEP: 

Odbor za predšolsko vzgojo in izobraževanje podpira predlog Sklepa o dopolnitvah Sklepa o 

ustanovitvi Javnega zavoda Cene Štupar – Center za izobraževanje Ljubljana in ga predlaga 

Mestnemu svetu Mestne občine Ljubljana v sprejem.  

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi za, 0 proti od 7 navzočih.   

 

4. 

Predlog Sklepa o manjši notranji igralni  površini v javnih vrtcih 

Mestne občine Ljubljana za šolski leti 2015/2016 in 2016/2017 

 

Predlog sklepa je predstavila Marija Fabčič. Razpravljala sta: Nada Verbič in Marko Koprivc.  

 

Sprejet je bil naslednji  SKLEP: 

Odbor za predšolsko vzgojo in izobraževanje podpira predlog Sklepa o manjši notranji 

igralni  površini v javnih vrtcih Mestne občine Ljubljana za šolski leti 2015/2016 in 2016/2017 

in ga predlaga Mestnemu svetu Mestne občine Ljubljana v sprejem.  

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi za, 0 proti od 7 navzočih.   

 

5. 

Poročilo o monitoringu stanja tal na otroških igriščih vrtcev v MOL. 

Poročilo je predstavila Marija Fabčič. MOL je od leta 2010 do 2015 samoiniciativno izvedla 

monitoring stanja tal otroških igrišč v 50 enotah javnih vrtcev. Rezultati monitoringa so bili pod 

kritično vrednostjo, le za Vrtec Viški vrtci, enota Hiša pri ladji (Skapinova 2 in 4) so bile izmerjene 

visoke koncentracije svinca v tleh.  Raziskavo je izvedla Biotehniška fakulteta Univerze v Ljubljani. 

Na osnovi dodatnih meritev v vzorcih tal igrišča ob vrtcu Hiša pri ladji je bilo ugotovljeno, da je 

glavni izvor onesnaženja nasutje z zelo onesnaženim materialom na južnem delu igrišča, kjer so 

koncentracije svinca v tleh izjemno visoke in nekajkrat presegajo kritične vrednosti. V preostalem 

delu igrišča prevladujejo koncentracije med opozorilno in kritično vrednostjo. Nasutje je bilo verjetno 

http://intra/VodstvoInOddelki/MOL-MU-KZ/OSZRM/Dnevni%20red/00g0u4u2.pdf


 

 

izvedeno že pred izgradnjo stavbe, saj sega tudi na sosednjo parcelo. Izvaja se identifikacija 

onesnaženega materiala in išče deponija za odlaganje tovrstnih nevarnih odpadkov.  

Staršem otrok so bili predstavljeni rezultati prvih preiskav in interventni ukrep. Igrišče bo potrebno 

sanirati. Na lokacijah, kjer so bile koncentracije preko kritične vrednosti je potreben izkop 

onesnaženega materiala in zamenjava prsti. Ravnateljica vrtca se je odločila, da bo vrtec predvidoma 

do septembra 2015 zaprt, 5 oddelkov otrok so preselili v sosednje vrtce.  Otrokom je bil omogočen 

odvzem vzorca krvi. Prve analize so pokazale, da nihče ne presega kritične meje, ena deklica ima 

presežene vrednosti, dva otroka pa sta na meji opozorilne vrednosti.  

Člani odbora so se strinjali s predstavljenimi izvedenimi ukrepi MOL in po razpravi je bil sprejet 

naslednji SKLEP: 

Odbor za predšolsko vzgojo in izobraževanje se je seznanil z ustnim poročilom, strokovnih 

meritvah in izvedenih ukrepih ter podpira nadaljnja tovrstna prizadevanja in ukrepe v 

sodelovanju s stroko.  

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi za, 0 proti od 7 navzočih.   

 

6. 

   Razno 

 

Nada Verbič je izpostavila problematiko razširjenosti sivih vran, prisotnih tudi v okolici vrtčevskih 

igrišč in opisala primer izpostavljenosti v Vrtcu Jelka.  

 

Izpostavljeno je bilo nagrajevanje ravnateljev, izplačilo delovne uspešnosti iz naslova prodaje blaga 

in storitev na trgu.  Letne nagrade za delovno uspešnost iz tržnih  dejavnosti si nekateri ravnatelji 

izplačujejo, drugi ne, zato bi bilo morebiti dobro, da se uveljavi enotna praksa. Predsednica je 

povedala, da  MOL ne želi urejat in predpisovat vseh podrobnosti v vrtcih in šolah in spodbuja 

poslovnost in podjetnost ravnateljev. Izplačevanje je zakonska pravica, ki jo daje Zakon o sistemu 

plač v javnem sektorju. Soglasje ustanovitelja ni potrebno. Ustanovitelj izplačilo potrjuje z potrditvijo 

finančnega načrta preko organov upravljanja.  Tematika se bo obravnavala na aktivu ravnateljev.  

 

 

Seja je bila končana ob 15.15 uri. 

 

Zapisala: Tatjana Zavašnik, tajnica odbora                                                    

 

                             Francka Trobec   

                                                                                                           p r e d s e d n i c a  


